

## Cargo Consent and Release

託運人(Shipper) : \_\_\_\_\_ 日期(MM/DD/YY) : \_\_\_\_\_

班機號碼(Flight No.) : \_\_\_\_\_ 提單號碼(Air waybill No.) : \_\_\_\_\_

起程站(Departure) : \_\_\_\_\_ 經由(Via) \_\_\_\_\_ 目的地(Destination) : \_\_\_\_\_

如符合以下情況，則在框中打“ ”Please tick the box below to indicate the statement applicable:

1. 茲有特殊貨物(易碎貨物、易腐貨物、濕貨)共\_\_\_\_\_件，\_\_\_\_\_公斤，委託立榮航空公司運送，如該項貨物在運送途中有任何損毀、腐敗或是貨物送達目的地後卻無收貨人前往領貨而造成損毀、腐敗，概由本人自行負責。

To consign UNI Air with \_\_\_\_\_ piece(s), \_\_\_\_\_ KG of special cargo (fragile、perishable cargo、wet cargo)，I hereby responsibilities should any damage、decay during the flight or due to no consignee to get the cargo.

2. 茲有活生動物\_\_\_\_\_共\_\_\_\_\_件，\_\_\_\_\_公斤，委託立榮航空公司運送，如該項貨物在運送途中有任何死亡或是貨物送達目的地後卻無收貨人前往領貨而造成死亡，概由本人自行負責。**※註: 若活生動物出現焦躁不安、吠叫不止等情形，則拒絕載運。**

To consign UNI Air with \_\_\_\_\_ piece(s), \_\_\_\_\_ KG of live animals \_\_\_\_\_, I hereby responsibilities should any death during the flight or due to no consignee to get the cargo. **※Note: If live animals being anxious or barking constantly, the consignment must be rejected.**

3. 茲有貨物〔檢體、血液〕共\_\_\_\_\_件，\_\_\_\_\_公斤，委託立榮航空公司運送，如該項物品在運送途中因包裝不良外漏，而造成航空器、倉庫及運送器具等之污染或造成作業人員不慎接觸感染傳染性疾病，本人願意負擔全部清潔費用及相關醫療處理費用，或是貨物送達目的地卻無收貨人前往領貨而造成損毀、腐敗之情形概由本人自行負責。

To consign UNI Air with \_\_\_\_\_ piece(s), \_\_\_\_\_ KG of Infectious substance、blood, I hereby responsibilities of payment in case all sanitary charge and medical treatment expense occur when any contamination of the aircraft, warehouse and appliances or infection of handling staffs because of leakage due to defective packing during the carriage by air, or in case any damage, decay occurs due to no consignee to get the cargo.

立書人（同託運人）(Signature)

身份證字號 (Identification Number)

第一聯(綠)—出發站存檔 1<sup>st</sup> copy (Green)-departure station copy第二聯(白)—目的站存檔 2<sup>nd</sup> copy (white)-destination station copy第三聯(黃)—託運人存檔 3<sup>th</sup> copy (yellow)-shipper copy